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Notulen	vergadering	Wijkraad	Dietsveld/Vogelbuurt	

13	februari	2019	
	

1.		 Opening	en	mededelingen	

De	voorzitter	opent	de	vergadering	en	heet	iedereen	welkom.		
De	secretaris	is	niet	aanwezig	in	verband	met	privé	omstandigheden.		
De	voorzitter	verontschuldigt	zich	omdat	hij	in	verband	met	drukte	op	zijn	werk,	de	
vergadering	niet	goed	heeft	kunnen	voorbereiden.	

	

2.	 Vaststellen	agenda.	

Aan	de	agenda	wordt	punt	4a	“W.B.O.		overleg”	toegevoegd.	
Tevens	wordt	punt	7	“Rondvraag”	toegevoegd.	
	

3.		 Ingekomen	stukken	/	Uitgaande	post	

Aangezien	de	secretaris	niet	aanwezig	is	in	de	vergadering,	is	er	geen	overzicht	van	de	
ingekomen	stukken/uitgaande	post.	In	de	eerstvolgende	vergadering	wordt	deze	lijst	
behandeld.	

De	leden	van	de	vergadering	uiten	hun	complimenten	over	het	duidelijke	overzicht	
van	de	ingekomen	stukken/uitgaande	post,	dat	separaat	is	toegezonden.	

Een	wijkraad	lid	meldt,	dat	er	een	e-mailbericht	is	binnengekomen	van	Judith	
Leeghwater	van	de	gemeente	Haarlem.	Het	gaat	over	het	eventueel	aanleggen	van	
een	zebrapad	op	de	Jan	Gijzenkade	(oost).	Zij	geeft	in	het	bericht	aan	dat	de	
verkeersadviseur	van	de	politie	een	zebrapad	afraadt,	omdat	voetgangers	de	weg	
goed	kunnen	oversteken	en	voetgangers	sinds	1990	niet	meer	verplicht	zijn	om	van	
een	zebrapad	gebruik	te	maken.	De	adviseur	beoordeelt	de	oversteekplaats,	zoals	die	
er	nu	ligt	met	kanalisatiestrepen	en	een	verkeer	remmende	drempel,	als	
verkeersveilig.	Eventueel	zou	er	nog	wel	een	waarschuwingsbord	geplaatst	kunnen	
worden,	desnoods	met	een	gele	achtergrond.	

4.	 Notulen	9	januari	2019	

	 De	notulen	worden	zonder	op-	of	aanmerkingen	goedgekeurd.	
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4.a.		 W.B.O	overleg	

Twee	bestuursleden	zijn	op	29	januari	jl.	bij	het	W.B.O.	overleg	(wijkraden	en	
belangenorganisaties	overleg)	geweest.	In	het	overleg	is	er	meer	gesproken	over	hoe	
er	vorm	gegeven	kan	worden	aan	het	overleg,	dan	over	inhoudelijke	zaken.	De	vorm	
waarover	gesproken	is,	is	dat	het	W.B.O.	overleg	constructief inhoudelijk en gericht op 
een goede relatie met de andere wijkraden en belangenorganisaties dient te zijn. 
Hierbij horen ook een goede relatie met de politiek , bestuurders en ambtenaren. 
Tevens dient er aandacht te zijn voor wijkraad overstijgende onderwerpen waarbij het 
W.B.O. niet altijd met één mond hoeft te spreken “ 

De	voorzitter	benadrukt,	dat	het	belangrijk	is,	dat	wijkraad	Dietsveld/Vogelbuurt	bij	
het	W.B.O.	overleg	betrokken	blijft,	zodat	deze	een	eigen	mening	in	de	uitvoering	van	
het	gemeente	beleid	kan	blijven	geven.	Iedere	wijk	heeft	namelijk	zijn	eigen	ideeën	
over	het	beleid	van	de	gemeente	Haarlem.	En	als	wijkraad	Dietsveld/Vogelbuurt	
besluit	niet	meer	bij	het	overleg	aan	te	schuiven,	gaat	deze	stem	verloren	in	een	
algemene	stem.	Ook	zijn	in	het	verleden	al	veel	goede	resultaten	bereikt	in	
samenwerking	met	het	WB.O.	

De	voorzitter	merkt	op,	dat	de	wijkraad	Dietsveld/Vogelbuurt	een	goede	relatie	heeft	
met	zowel	de	gemeente	ambtenaren	als	het	gemeente	bestuur.	Dit	in	tegenstelling	
tot	sommige	andere	wijkraden.	

Binnenkort	start	de	uitvoering	van	het	H.O.V.	traject	(Hoogwaardig	openbaar	vervoer)	
van	het	Station	via	de	Rijksstraatweg	naar	het	Delftplein.	De	voorzitter	zal	in	het	
volgende	W.B.O.-	overleg	vragen	naar	de	stand	van	zaken	over	de	uitvoering.	Aan	de	
besluitvorming	van	dit	project	kan	niets	meer	worden	gedaan.	Er	is	een	Definitief	
Ontwerp	(D.O.)	

Groen	Links	heeft	gesproken	over	de	parkeerintensiteit	als	de	nieuwbouw	
Orionweg/Planetenlaan	verwezenlijkt	wordt.	Het	gaat	hier	nog	om	een	onderzoek	en	
het	plan	moet	nog	aan	de	gemeenteraad	voorgelegd	worden.	

De	aanvraag	voor	subsidie	voor	een	contra	onderzoek	met	betrekking	tot	de	gevolgen	
van	de	infrastructuur	van	de	Orionzone,	is	afgewezen.	

Verder	is	er	geattendeerd	op	de	organisatie	Buurtbemiddeling.	Dit	is	een	initiatief	van	
diverse		gemeenten	en	organisaties	.	
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Buurtbemiddeling	geeft	gratis	advies	en	ondersteunende	bemiddeling	bij	
burenoverlast.	Voor	buren	die	met	eigen	inzet	tot	een	gezamenlijke	oplossing	willen	
komen	

Aan	de	wijkraden	is	geadviseerd	om	een	artikel	hierover	op	te	nemen	in	de	wijkkrant.	
Het	bericht	wordt	in	de	nieuwsbrief	van	februari	geplaatst.	

	

5.	 Nieuwe	democratie	

Op	6	februari	2019	is	de	voorzitter	bij	een		debat	over	gelote	wijkraden	geweest.	Dit	
was	op	uitnodiging	van	de	Initiatiefgroep	versterking	lokale	democratie.	Alle	
wijkraden	van	Haarlem	waren	hiervoor	uitgenodigd.	Ook	was	wethouder	Jur	Botter	
van	Nieuwe	democratie	aanwezig.	

Nieuwe	democratie	vraagt	een	andere	vorm	van	burgerparticipatie.	In	Groningen	is	
men	al	gestart	met	een	pilot	over	de	invulling	van	Nieuwe	Democratie.	In	deze	stad	
worden	wijkraden	aangesteld	door	middel	van	loting	en	krijgt	de	wijkraad	een	eigen	
budget.	De	avond	begon	met	beeldopnames	van	de	coöperatieve	wijkraad	
Oosterparkwijk	in	Groningen.	In	de	loop	de	avond	waren	er	stellingen	waarop	de	
aanwezigen	konden	reageren.		

De	bijeenkomst	was	bedoeld	om	nieuwe	ideeën	aan	te	reiken,	die	in	de	pilot	in	
Haarlem	meegenomen	kunnen	worden.	De	gemeente	wil,	dat	er	stappen	worden	
genomen	richting	een	representatievere	samenstelling	van	de	wijkraden.	Het	was	een	
goede	en	informatieve	bijeenkomst.		

De	voorzitter	merkt	op,	dat	hij	er	geen	voorstander	van	is,	dat	de	gemeente	aan	de	
wijkraden	een	eigen	budget	toekent	en	dat	dit	budget	dan	door	de	wijkraad	beheerd	
wordt.	Wel	is	hij	voorstander	van	burgerinitiatieven	als	dit	om	kleinschalige	snelle	
acties	gaat.	Tot	slot	is	hij	van	mening,	dat	de	wijkraden	voor	continuïteit	en	
duurzaamheid	zorgen.	

In	maart	wordt	er	een	vervolg	georganiseerd.	Twee	afgevaardigden	zullen	naar	deze	
bijeenkomst	gaan.	
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6.		 Beleidsprogramma	2020	

De	voorzitter	geeft	aan,	dat	het	beleidsprogramma	2020	een	variant	is	op	het	
structuurplan.	De	gemeente	Haarlem	vraagt	aan	de	wijkraden	in	Haarlem	Noord	
welke	werken	voor	stadsdeel	Noord	noodzakelijk	zijn	om	op	te	nemen	in	het	
beleidsprogramma	2020.		

De	gemeente	verzocht	de	wijkraden	eind	december	2018	om	voor	5	februari	2019	
input	te	leveren	voor	dit	programma.	Het	is	de	wijkraad	helaas	niet	gelukt	om	in	zo’n	
kort	tijdsbestek	een	reactie	te	geven.	

Als	alternatief	wil	de	wijkraad	een	wijkschouw	organiseren.	De	bewoners	van	de	wijk	
kunnen	dan	suggesties	doen	over	verbeteringen	in	de	buurt.	Hiervoor	wordt	in	de	
Nieuwsbrief	van	februari	een	inventarisatieformulier	bijgesloten.	

7.	 Rondvraag	

	 Een	bewoner	meldt,	dat	er	op	de	Jan	Gijzenkade	een	nieuw	bankje	is	geplaatst.	

Een	bestuurslid	deelt	mede,	dat	de	duobakken	op	de	Vondelweg	vaak	overvol	zitten.	
De	interval	tussen	het	legen	van	de	bakken	is	te	lang,	hierdoor	verdwijnt	er	afval	in	de	
verkeerde	bakken.	En	door	de	overvolle	bakken	belandt	het	vuil	regelmatig	op	straat.		
Hij	heeft	hierover	contact	opgenomen	met	Spaarnelanden,	die	dan	enkele	dagen	later	
komen	om	de	bakken	te	legen.	In	de	volgende	nieuwsbrief	zal	een	artikel	worden	
geplaatst	om	de	regels	over	de	duobakken	nogmaals	uit	te	leggen.	

Een	bestuurslid	merkt	op,	dat	er	in	de	Hekslootpolder	een	flinke	opruiming	en	veel	
vernieuwingen	plaatsvinden,	o.a.	een	vossenraster	en	een	nieuw	weidewindmolentje.	

Een	bestuurslid	vraagt	zich	af,	wie	er	met	haar	mee	wil	naar	de	AED	bijeenkomst	op	
19	februari	a.s.	Een	aanwezige	wil	met	haar	meegaan.	

Een	bewoner	stelt	voor,	om	in	de	vergadering	en	in	de	notulen	minder	afkortingen	te	
gebruiken.	Afgesproken	wordt	dat	het	bestuur	hier	op	let	en	dat	bezoekers	aangeven,	
als	ze	een	afkorting	niet	begrijpen.	

	

8.	 Sluiting	

	 De	voorzitter	sluit	de	vergadering	en	dankt	een	ieder	voor	zijn	inbreng.	


